



Q&A / ADDENDUM #1

Date: March 3, 2023

Project: 01B46-23-002 Fire Alarm Monitoring CEF

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Question 1

Could we get last year's inspection report to capture the equipment inventory as well as the zoning ?

Answer 1

Yes.

Question 2

Will you share the previous incumbents Password to access the programming of the panels ?

Answer 2

Yes.

Question 3

DSC Power series (the equipment you currently have) do not always work with new SIM cards, would you allow us to charge and upgrade the equipment if this is the case ?

Answer 3

No, the contractor must be able to work with the current equipment or upgrade at their cost if they feel necessary for them to provide the service

Question 4

Will we need to include an annual ULC inspection per building?

Answer 4

The contractor must go by the scope of work (SOW). If this is part of required industry standards based on the tags, it is expected that the contractor perform these annual tests.



1. Cover page of the request for proposal

REPLACE:

“Solicitation Closes: At: 2:00pm On 2023-03-06”

BY:

“Solicitation Closes: At: 2:00pm On 2023-03-08”

All other terms and conditions remain the same.



Q et R / ADDENDUM #1

Date: le 3 mars 2023

Projet: 01B46-23-002 Surveillance des alarmes incendie FEC

The English version is on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Question 1:

Pourrions-nous obtenir le rapport d'inspection de l'année dernière pour connaître l'inventaire des équipements ainsi que le zonage ?

Réponse 1 :

Oui.

Question 2 :

Allez-vous partager le mot de passe du précédent titulaire pour accéder à la programmation des panneaux ?

Réponse 2 :

Oui.

Question 3 :

La série DSC Power (l'équipement que vous avez actuellement) ne fonctionne pas toujours avec les nouvelles cartes SIM, nous autorisez-vous à facturer et à mettre à niveau l'équipement si c'est le cas ?

Réponse 3 :

Non, l'entrepreneur doit être en mesure de travailler avec l'équipement actuel ou de le mettre à niveau à ses frais s'il le juge nécessaire pour fournir le service.

Question 4 :

Devrons-nous inclure une inspection annuelle ULC par bâtiment ?

Réponse 4 :

L'entrepreneur doit respecter l'énoncé des travaux (EDT). Si cela fait partie des normes industrielles requises en fonction des étiquettes, il est prévu que l'entrepreneur effectue ces tests annuels.



1. Page couverture de la demande de proposition

REPLACER :

« L'invitation prend fin : à 14 :00 le 2023-03-06 »

PAR :

« L'invitation prend fin : à 14 :00 le 2023-03-08 »

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.